

2025 僑外生校園就業博覽會

2025 Overseas Chinese and Foreign Students Campus Job Fair

壹、活動目的 Purpose

教育部配合政府「育才、攬才、留才」政策，協助各大專校院僑外生及校友順利在臺工作，邀請各企業領域於校園設攤，提供就業職缺及實習媒合機會，以利其掌握職場趨勢、適性就業，與企業共同促進我國社會經濟發展。

In line with government's policy of "educating, recruiting, and retaining talented international students" and to provide job search support for overseas Chinese and international students and alumni in Taiwan, the Ministry of Education invites companies from a variety of industries to participate in this campus job fair and provide job and internship opportunities. Through this initiative, the government seeks to advance Taiwan's social and economic development by working with corporations to provide international graduates with business trend information and adaptive employment.

貳、主辦機關 Organizer

教育部 Ministry of Education

參、承辦單位 Implementer

教育部人才資料庫計畫辦公室 SIT (Study in Taiwan) Taiwan Alumni Database Office

肆、參加對象 Participants

- 一、參展企業及機構 Corporations
- 二、全國各大專院校之僑生、外國學生及校友 Overseas Chinese and foreign students and alumni from all universities and colleges in Taiwan

伍、活動內容 Event Content

活動日程及地點 Schedule and Location

場次 Session	日期 Date	時間 Time	地點 Venue
臺南 Tainan	114年2月14日 星期五 Friday, February 14, 2025	13:30-16:30	國立臺南大學體育室 Office of Physical Education, National University of Tainan
臺北 Taipei	114年2月21日 星期五 Friday, February 21, 2025	13:30-16:30	集思交通部會議中心-5樓集會堂 5F Auditorium, GIS MOTC Convention Center

一、報名期間：活動當天亦可報名

臺南場 114年2月14日截止

臺北場 114年2月21日截止

Registration Deadline (registration will also be open on-site):

Tainan Session: February 14, 2025

Taipei Session: February 21, 2025

二、報名方式：採線上報名。

臺南場：<https://www.accupass.com/event/2408220234131040493810>

臺北場：<https://www.accupass.com/event/2408220206351588155456>

Online Registration:

Tainan Session: <https://www.accupass.com/event/2408220234131040493810>

Taipei Session: <https://www.accupass.com/event/2408220206351588155456>

聯絡資訊：SIT (Study in Taiwan) 人才資料庫計畫辦公室

Contact: SIT (Study in Taiwan) Taiwan Alumni Database Office

陳沛吟小姐 Peggy Chen	02-22368225 #84216	peiyin@mail.shu.edu.tw
王思雯小姐 Tiffany Wang	02-22368225 #84217	wenwang@mail.shu.edu.tw

陸、活動流程 Agenda

一、活動進行方式：開幕儀式後，各攤位開放學生詢問實習/就業職缺。

Procedure: Participants will be visiting each booth freely after the opening ceremony.

時間 Time	流程 Events
13:00~13:15	來賓及學生報到 Check-in of invited guests and participants
13:15~13:30	開幕/貴賓致詞與大合照 Opening ceremony, opening remarks, and group photo
13:30~16:30	活動正式開始/各攤位開放學生詢問實習與就業職缺 The start of the event. Each booth will be open for students to inquire about internship and job opportunities.

2025 僑外生 校園就業博覽會

2025 College Job Fairs for Overseas Chinese and Foreign Students



臺南場 TAINAN
2/14 Fri. 13:30-16:30

國立臺南大學 體育室
National University of Tainan,
Office of Physical Education



臺北場 TAIPEI
2/21 Fri. 13:30-16:30

集思交通部會議中心-集會堂
GIS MOTC Convention Center
Auditorium



免費報名參加
Sign up for FREE!



教育部



Taiwan Alumni Database
S I T 人才資料庫計畫

捌、交通方式 Transportation

一、臺北場—集思交通部會議中心（5樓集會堂）

•捷運：

新蘆線【東門站】1、2號出口（此為最近捷運站）：延著信義路過金山南路後繼續往前走，看到杭州南路右轉，請至杭州南路上會議中心正門進入，總步行約 8-10 分鐘。

板南線【善導寺】5號出口：延著忠孝東路至杭州南路右轉，請至杭州南路上會議中心正門進入，總步行約 10-15 分鐘。

淡水線【台大醫院】2號出口：直行至中山南路右轉，沿中山南路直行後仁愛路左轉至仁愛及杭州南路交叉口，請至杭州南路上會議中心正門進入，總步行約 13 分鐘。

新店線【中正紀念堂】5號出口：步行約 15-20 分鐘。

•公車：

仁愛路紹興路口(往市政府)：37、261、270、621、630、651、仁愛幹線

仁愛杭州路口(往台北車站)：37、261、270、621、630、651、仁愛幹線

仁愛杭州路口：249、253、297

信義杭州路口(往台北車站)：0 東、20、22、38、88、204、588、1503

金甌女中：38、237、249、297

仁愛路二段：214、248、606、214、內科通勤 2、內科通勤 3

信義杭州路口(往 101)：0 東、20、22、88、204、588、670、671、1503

1. Taipei—GIS MOTC Convention Center (5F Auditorium)

•MRT:

Zhonghe-Xinlu Line (Line 4), Dongmen, Exit 1 or 2: Walk along Xinyi Rd and go through Jinshan S Rd. Take a right turn on Hangzhou S Rd. You will find the main entrance to GIS MOTC Convention Center. (8-10 minutes' walk)

Bannan Line (Line 5), Shandao Temple, Exit 5: Walk along Zhongxiao E Rd then take a right turn on Hangzhou S Rd. You will find the main entrance to GIS MOTC Convention Center. (10-15 minutes' walk)

Tamsui-Xinyi Line (Line 2), NTU Hospital, Exit 2: Go straight and turn right on Zhongshan S Rd. Walk along Zhongshan S Rd and take a left turn on Ren'ai Rd and walk straight to Ren'ai & Hangzhou S Rd intersection. You will find the main entrance to GIS MOTC Convention Center on your right. (13-minute walk)

Songshan-Xindan Line (Line 3), Chiang Kai-shek Memorial Hall, Exit 5: 15-20 minutes' walking distance from the metro station.

•BUS:

Ren'ai & Shaoxing Rd Intersection (to Taipei City Hall): 37, 261, 270, 621, 630, 651, Renai Metro Bus

Ren'ai & Hangzhou Rd Intersection (to Taipei Main Station): 37, 261, 270, 621, 630, 651, Renai Metro Bus

Ren'ai & Hangzhou Rd Intersection: 249, 253, 297

Xinyi & Hangzhou Rd Intersection (to Taipei Main Station): 0 East, 20, 22, 38, 88, 204, 588, 1503

Jinou Girls High School Station: 38, 237, 249, 297

Section 2, Ren'ai Rd: 214, 248, 606, 214, Neihu Technology Park Commuter Bus 2, Neihu Technology Park Commuter Bus 3

Xinyi & Hangzhou Rd Intersection (to Taipei 101): 0 East, 20, 22, 88, 204, 588, 670, 671, 1503

二、臺南場-國立臺南大學體育室

•公車：

2路公車:從「臺南火車站(北站)」上車，於「大南門城」站下車，徒步循南門路左轉樹林街二段至本校。

5路、0左公車:從「臺南火車站(北站)」上車，於「體育公園(臺南大學)」站下車，徒步循健康路一段170巷至本校南側校門。

紅3公車:從「臺南火車站(北站)」上車，於「延平郡王祠(國立臺南大學)」站下車，徒步循開山路右轉樹林街二段，沿南大附小至本校北側校門。

•計程車：車程約8分鐘。

•步行：可循臺南火車站(前站)，直行北門路一段至東門圓環，再沿圓環至大同路一段，右轉樹林街二段，再沿南大附小至本校，步程約25分鐘。

2. Tainan – Office of Physical Education, National University of Tainan

•BUS:

Bus No. 2: Take the bus from Tainan Railway Station (North Station) and get off at the Dananmen City station. Walk along Nanmen Road, then turn left on Section 2, Shulin Street to reach the school.

Bus No. 5 and 0 (left): Take the bus from Tainan Railway Station (North Station) and get off at the Sports Park (National Tainan University) station. Walk along Alley 170, Section 1, Jiankang Road to reach the south side gate of the school.

Bus Red No. 3: Take the bus from Tainan Railway Station (North Station) and get off at the Yanping Junwang Temple (National Tainan University) station. Walk along Kaishan Road, then turn right on Section 2, Shulin Street. Follow the route through the National Tainan University Attached Primary School to the north side gate of the school.

•Taxi: The ride takes approximately 8 minutes.

•Walking: You can walk from Tainan Railway Station (Front Station). Walk along Section 1, North Gate Road to the East Gate Circle. Follow the circle to Section 1, Datong Road, turn right on Section 2, Shulin Street, and walk along the National Tainan University Attached Primary School to reach the school. The walk takes about 25 minutes.